



CHEUNG Wah Fung, Christopher, GBS., J.P.
Chairman of Christfund Securities Limited

Mr. Cheung graduated with an EMBA degree from The City University of Hong Kong in 2007 and currently is the Chairman of Christfund Securities Limited. He has extensive financial experience, particularly in stock, futures and bullion trading for over 40 years.

Mr. Cheung was a member (Financial Services) of Hong Kong's Legislative Council from 2012 to 2016 and was re-elected for a second term in 2016. He is also a Hong Kong member of the Chinese People's Political Consultative Conference for four consecutive terms.

Previously, Mr. Cheung was a member of the Council of The Stock Exchange of Hong Kong (1997 to 2000), the Director of Hong Kong Securities Clearing Co. Ltd (1998 to 2000), Vice Chairman of the Independent Police Complaints Council (2015 to 2020), and a member of the Disciplinary Appeals Committee of the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (1997-2000).

He currently serves as the Vice Chairman of the Hong Kong Business and Professional Alliance, Honorary President of the Hong Kong Securities Professionals Association, Elected Director of the Hong Kong Chinese General Chamber of Commerce, Director and Vice Secretary General of the Friends of Hong Kong Associations, member of the Board of Directors of the Investor and Financial Education Council, Deputy Director of Belt Road General Chamber & Commerce, Honorary President of the Hong Kong Federation of Fujian Associations, Vice Chairman of the Federation of HK Jiangsu Community Organization, President of the Hong Kong China Chamber of Commerce, Consultant of the Hong Kong Chinese Banking Association of Hong Kong, and also a Court Member of the City University of Hong Kong.

張華峰，金紫荊星章，太平紳士
恆豐證券（集團）有限公司主席

張先生持有香港城市大學行政人員工商管理碩士學位，現為恆豐證券（集團）有限公司主席，從事金融服務業超過 40 年，對行業尤其股票，期貨和貴金屬交易有豐富的經驗。

張先生於 2012 年當選立法會金融服務界議員，並於 2016 年連任。張先生亦是連續四屆榮任港區全國政協委員。

張先生曾擔任香港聯合交易所理事（1997 至 2000 年）、香港中央結算所有限公司董事（1998 至 2000 年）、獨立監察警方處理投訴委員會副主席，以及香港交易所紀律上訴委員會成員（1997-2000 年）。

張先生現時為香港經濟民生聯盟副主席、香港證券學會永遠名譽會長、香港中華總商會選任會董、香港友好協進會董事及副秘書長、投資者及理財教育委員會之董事局成員，香港一帶一路總商會金融事務委員會副主任，香港福建社團聯會永遠名譽會長、香港江蘇社團總會副會長、香港中國商會榮譽會長，香港中資銀行業協會顧問以及香港城市大學顧問委員會成員。